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В статье рассматриваются изменения законодательства в части придания силы исполнительного 

документа нотариально удостоверенному медиативному соглашению. Автор сопоставляет правовое 

регулирование в отношении исполнительных документов в целом и в отношении медиативного 

соглашения в частности, приходит к выводу о необходимости доработки законодательства относи-

тельно требований к содержанию медиативного соглашения, установления сроков его предъявле-

ния к исполнению, процедуры его нотариального удостоверения.

Ключевые слова: медиация, медиативное соглашение, исполнительное производство, исполни-

тельный документ, нотариус, нотариальное действие.

DOI: 10.18572/1812-383Х-2020-2-23-27

Mediation Agreement as a Writ of Execution
Sheremetova Galina S.
Associate Professor of the Department of Civil Procedure of the Ural State Law University
Leading Expert of the Mediation Center of the Ural State Law University
PhD (Law)
The article discusses legislative changes in terms of giving effect of the executive document to a notarized 
mediation agreement. The author compares the legal regulation in relation to executive documents in gen-
eral and in relation to the mediation agreement in particular, comes to the conclusion that it is necessary to 
improve the legislation regarding the requirements for the content of the mediation agreement, establish the 
deadlines for its presentation for execution, the procedure for its notarization.
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